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Malmöinitiativet

Information
Registreringen har kvitterats och du är satt som informationsmottagare.

Sammanfattning
Totalt antal ärendedagar: 26

Registrera
Reg datum: 2020-10-06 klockan 15:07:19 (Totalt antal ärendedagar: 26)
Rapport nr: EF20200271

Granska
Antal ärendedagar (denna aktivitet): 23 dagar

Svar

Förslag, rubrik
Så kan vi göra Dalhems ip:s grusplan till en myllrande
plats för barn, ungdomar och alla andra som vill röra på
sig.

Förslag, beskrivning

Grusplanen vid Dalhems IP är illa underhållen och
används sparsamt. Samtidigt är fotbollsklubbarna på
Kirseberg i stort behov av mer träningsyta och även
Kirsebergsskolan har behov av en närliggande utemiljö
för utomhusidrott och lekar. Här kommer ett förslag på
hur man kan förändra planen så att den ger större nytta
till invånarna i Kirseberg och därmed även till Malmö
stad.

Bredda "gröningen" längs med Dalhemsgatan och
Kronetorpsgatan så den blir till 4 användbara 5-
mannaplaner naturgräs som sköts med kontinuerlig
vattning, klippning och övrig normal planskötsel.
Fräscha upp och underhåll grusplanen. (Grus 2.0). Om
det är nödvändigt, för att kunna anlägga 5-manna-
planerna med naturgräs, minska grusytan något. Viktigt
att det är en stor träningsyta - inte att den har exakta
tävlingsmått.



Kirseberg är en stadsdel som växer mycket nu och
kommer att fortsätta att göra det under lång tid.
Det är också en del av Malmö som är blandad på
riktigt. Dalhems ip är en naturlig mötesplats där alla
olika människor möts och vi alla pratar det
internationella språket FOTBOLL. En miljö där de
socioekonomiska förutsättningarna inte är lika
påtagliga för hur man ska lyckas eller inte.

Backarnas FF och BK Flagg, som har sitt "hem" på
anläggningen, märker en kraftig ökning av barn och
ungdomar som vill spela fotboll i föreningarna. Men
gräsytan på A-planen räcker redan nu inte till och vi vill
inte säga nej till nya spelare.

Närliggande skola och fritidsgård har också allt att
vinna på att grusplanen med biytor blir funktionellare,
mer attraktiva och inbjudande.

Förslag, länk till relaterad
sida

https://www.bkflagg.se/nyheter/?
ID=77912&NID=733950

Publicerat initiativ
Antal ärendedagar (denna aktivitet): 1 dagar

Sammanställa/arkivera
Antal ärendedagar (denna aktivitet): Mindre än 1 dag

Till nämnd/avslut
Antal ärendedagar (denna aktivitet): 1 dagar

Svar

Initiativet överlämnat för
behandling/besvarande

Bifogat Malmöinitiativ överlämnas nu till er nämnd för
vidare behandling då det har uppnått minst 100 röster.

Efter behandling i nämnden ska beslutet registreras i
Platina. Beslutet ska också skickas till Stadskontoret,
initiativet.stk@malmo.se, som i sin tur meddelar
initiativtagaren och publicerar svaret på
Malmöinitiativet.

Hälsningar
Vesna Lagerstedt Malmöinitiativet
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